


一、基本介绍

2.此产品分为发射器和接收器两个部份，接收器使用3.5mm插头

与音响连接，发射器为头戴式和领夹式，头戴式即可头戴又可手

持两用、领夹式可夹衣领也可手持两用，以购买的实际产品为准

。外观精致、体积小更方便携带，使无线音箱更加轻松使用，音

质清晰、洪亮不失真。

3.本产品采用的是2.4G最高无线技术。配对采用了近距离对码，必

须在1米内开机自动配对连接杜绝与隔壁教室串频问题，超过了1米

或5米以外均有可能连接不上，切记。无线传输可达30米（公司测

试环境下）使用无方向限制（无死角的干扰），音质清晰、洪亮。

本产品广泛于扩音器、音响、视频机、电教专业扩音等。

1.本产品为声音信号发射和接收设备，原配带有3.5mm插头、送

6.35mm转接头适用转接3.5mm插口，兼容音响、扩音器、功放、

电脑等多种设备。

(basic introduction)

1, The product belong to audio device that built with a receiver and a 
transmitter, which it can be compatible with loudspeaker, audio 
amplifier, power amplifier and PC equipment etc by along with packing 
accessory of 3.5mm plug and with adapter to switch between 6.35mm 
and 3.5mm plug.

2, The product built with a receiver and a transmitter, the receiver to be 
connected with loudspeaker by 3.5mm plug, transmitter have 
headwear type and collar clamp type, as the device with headwear 
type which can be used either headwear or in hand, and the device 
with collar clamp type which can be used either collar tie or in hand. 
Which type product to be used would be decided after purchased. It 
has a delicate appearance and compact body to be carried easily, 
which can be easy to be used with wireless audio box and has good 
quality of voice, sound loudly without distortion. 

3, This is 2.4G wireless technology product, which applied short 
distance to be matched.It must to be power on within 1 meter to finish 
automatic connection to be prevented interference from close 
classroom. It is possible to loss connection if the device is kept over 
either 1 meter or 5 meter, pls caution that. The product can be 
transmitted reaching 30 meter range under wireless condition ( 
under company test surrounding ) and use it without direction 



limitation ( without interference at any direction) and has good quality 
audio, sound loudly. The product is used widely with audio amplifier, 
audio box, TV and audio amplifier within education. 

二、产品细节

图1：发射器

5,5V充电口

4,电源开关

3,音量+/-

2,充电指示灯

图2：接收器

3,3.5mm插头MIC的音箱设备孔

4,电源开关

5,5V充电口

2,充电指示灯

1,工作指示灯

(Product’s detail)

Photo1: transmitter

1,Working indicator

2,Changing indicator
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1,工作指示灯

3,volume +/-

 4,power switch

5,interface with 5V charging
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Photo2: receiver

1,Working indicator

2,Changing indicator

3.5mm plug and with MIC hole of audio box

 4,power switch

5,interface with 5V charging

图3：头戴式 图4：领夹式

可拆卸示意图 可拆卸示意图

Photo3: Head mounted Photo4: Collar clip type

Illustration for detachable parts Illustration for detachable parts

音量+/-
工作状态指示灯

5V充电口

电源开关

示意图1(发射器)

示意图2(接收器)

3.5mm输入插头

插在麦克风插口
工作状态指示灯

充电指示灯

喊话拾音处



一、基本介绍

1.本产品为声音信号发射和接收设备，需配带有3.5mm麦克风接口、输入接口或适用转

   接3.5mm音频接口的音响、扩音器、功放、电脑等设备才能使用

2.此产品分为发射器和接收器两个部份，接收器使用3.5mm插头与音响连接，发射器可

   头戴、可手持两用，外观精致、体积小项更方便携带，使无线音箱更加轻松使用，音质

   清晰、洪亮不失真。

3.本产品无线麦克风采用的是2.4G最高无线技术。无线扩音可达40米（公司测试环境下）

   使用无方向限制（无死角的干扰），音质清晰、洪亮，一对一自动配对联接杜绝干扰，

   本产品广泛于扩音器、音响、视频机、电教专业扩音等。

二、产品示意图

音量+/-
工作状态指示灯

5V充电口

电源开关

示意图1(发射器)

示意图2(接收器)

3.5mm输入插头

插在麦克风插口
工作状态指示灯

充电指示灯

喊话拾音处

三、使用说明

1、把发射器开关打开,屏幕显示蓝灯闪烁,然后打开接收器,蓝灯闪烁1-2秒自动配对,蓝

     色指示为"常亮"状态时，此时已联接OK，将接收器插入扩音器、音响等设备的麦克

     风端口就可以无线K歌功能了.若插入的是音频输入端口就只能无线扩音！

2、本产品发射器和接收器均有内置高能量的聚合物电池，在使用中发现工作指示灯

   “蓝灯”快速闪烁时已电量不足，此时请关机给产品充电（切记，本产品只能用5V

     电源充电或插电脑USB端口），充电中的状态是“红灯”长亮，充满后红灯关闭，

     此时充电已满。

三、使用说明

1、把发射器开关打开,屏幕显示蓝灯闪烁,然后打开接收器,蓝灯闪

烁1-2秒自动配对,蓝色指示为"长亮"状态时，此时已连接OK（备注

：发射器和接收器必须在1米打开配对），将接收器插入扩音器、

音响等设备的麦克风端口就可以无线K歌功能了.若插入的是音频

输入端口就只能无线扩音！

(using explanation)

1, turn on the transmitter, show blue led with flashing on the display 

screen, after that, turn on the receiver will make match automatically 

after blue LED flash fast 1~2s, it was indicated they have connected 

success while the blue LED light on and stay on constant status. ( 

remark: they must be matched each other within 1 meter). Then it can 

play musical by wireless linking once receiver is plugged to MIC port of 

audio amplifier, audio box equipment etc. if there is only connection 

with audio signal port that will only can play wireless audio amplifier. 

2、本产品发射器和接收器均有内置高能量的聚合物电池，在使

用中发现工作指示灯“ 蓝灯” 快速闪烁时电量快不足，此时请

关机给产品充电（切记，本产品只能用5V电源充电或插电脑USB

端口），充电中的状态是“ 红灯” 长亮，充满后红灯熄灭，此

时充电已满。

2, both receiver and transmitter built with high energy LI-poly of 

battery, while the blue LED flash fast during working that will indicate 

the battery is out of power, after that, pls power off to take charging for 

product. ( caution, it can only be charged with DC 5V or charge with 

USB port of PC ), if red LED is light on and keep working will indicate it 

is charging, charge full will switch to the red LED turn off.

备注:本产品采用的近距离对码，超过5米以外开机是连接不上的,必

须在1米内开机自动配对，配对OK后随意使用,杜绝了串频问题,无线

传输可达50米左右,中途断频后有记忆功能会自动连接回之前的接收

器,若超过5秒后连接不上就必须走到1米内再重新配对即可。

Remark: this product only support to search success within 1 meter 

range, if its range over 5 meter would not be connected success. It 



Note: The close-range pair code used in this product can not be connected when the 
power is more than 5 meters. It must be turned on within 2 meters.Dynamic pairing,
use OK after pairing, to eliminate the cross-frequency problem, wireless transmission
can reach about 60 meters, after the frequency breaks The memory function will 
automatically connect back to the previous receiver. If it is not connected for more 
than 5 seconds, it must go within 2 meters and then restart.

四、手持拆御示意图

拆步骤图 2

手握图2，

往下使力推，第一次推要用

比较大的力气，第二次拆下

时较轻松

用两只大拇指同时

拆步骤图 1

备注:本产品采用的近距离对码，超过5米以外开机是连接不上的，必须在2米内开机自

动配对，配对OK后随意使用，杜绝了串频问题，无线传输可达60米左右，中途断频后

有记忆功能会自动连接回之前的接收器，若超过5秒连接不上就必须走到2米内再重新

配对即可.

装上头戴图 1

装上扣位，

一次推要用比较大的力气，第二次装配时

较轻松

用两只大拇指往上用力推，第

拆步骤图 3

约1－1.5cm

头戴式麦克风未佩戴前注意事项
2.4g无线头戴麦克风取下咪棉套有

6个小孔，请对准嘴部方向

五、正确佩戴示意图

can be used whatever situation once it was matched success. 

Prevent inter-interference issue. Wireless work can be reached about 
50 meters. If it was interrupted at working period that the product can 

call back the previous receiver to work on as a memory. If failure 

linking over 5s that have to do match once again within 1 meter range.

发射器规格: 接收器规格:

四、产品参数

1、音频信号：数字采样

       16bit -44.1khz

2、配对方式：自动配对

3、语音频响：20-20KHz

4、传输方式：双向2. 4G跳频

5、耗电电流：小于40mA

6、供电方式：聚合物电池

7、传输距离：30M

1、音频信号：数字采样

       16bit -44. 1khz

2、配对方式：自动配对

3、语音频响：20-20KHz

4、传输方式：双向2. 4G跳频

5、耗电电流：小于25mA

6、供电方式：聚合物电池

7、传输距离：30M

(product parameter)

Transmitter specification

1, audio signal: digital sampling: 

16bit-44.1khz

2,match style: automatic 

matching

3, voice of frequency respond: 

20~20khz

4, transport style: two way-

direction 2.4G jump frequency

5, consumption current: less 

40mA

6, voltage supply style: LI-Poly 

battery

7, transportation range: 30M

Receiver specification

1, audio signal: digital 

sampling: 16bit-44.1khz

2,match style: automatic 

matching

3, voice of frequency respond: 

20~20khz

4, transport style: two way-

direction 2.4G jump frequency

5, consumption current: less 

40mA

6, voltage supply style: LI-Poly 

battery

7, transportation range: 30M



五、正确佩戴示意图

5，illustration with corrected wear method

约1－2cm

头戴式麦克风

  

未佩戴前

  

注意事项

2.4G无线头戴麦克风取下

咪棉套有6个小孔，请对

准嘴部方向
Take down the microphone of 
2.4G wireless headwear type, 
the MIC cap with cotton has 
with 6 small cut holes which 
its direction must be faced 
with mouse of human.

About 1-2cm
Headwear type 
microphone
Before wear it/ 
caution item

六、2.4G无线麦克风系列产品图

6, illustration for 2.4G wireless microphone 
series of products

黑色头戴式 黑色领夹式 隐形双耳挂式

Headwear type   collar wear type        invisible hang on ears

备注：本说明书以实际购买为准对应以上产品图片，解释权归公司
所有。

隐形单耳挂式 乐器演奏式 领夹加长式
Invisible hang on 

single ear      

instrument with 

erhu type    

collar type with 

prolonged

Remark: this above instruction is only illustration for products that they aren’t 
real products, any right to interpret for products was won by our company. 



1、当电量低时电源指示灯"蓝灯"快闪提示,若电量快低于10%时会
直接保护性关机“ 蓝灯” 灭，蓝灯快闪时请及时关机充电。

七、安全注意事项 (Safety precautions)

1, the blue LED flash fast that prompted low battery, while the battery is less 10% 

will go into turn off mode to form prevention for product by blue LED dead, if blue 

LED turn to flash fast, pls charge it with power off the product 

2、用完记得及时关掉发射器和接收器电源开关,防止电池电量流
失不耐用(注:电 池过放时间长了会有再次充电时不能充满到100%
满电或充不进电的情况发生)。
2, must to turn off the power of receiver and transmitter in time while users 

leaved it, which will prevent to impact for battery reliability. ( remark: while 

battery was overcharged long time will maybe cause to fail charge full 100% or 

didn’t be charged anymore.) 

3、不要遮挡发射器和接收器,防止断频或影响使用距离.
3, don’t block signals of receiver and transmitter to prevent broken connection 

or impact used range of product. 

4、非专业技术人员请不要擅自拆机改装或维修,有任何问题或服
务需求,请联系当地的经销商。
4, no-professional technical didn’t be allowed to detach or repaired, if there 

have any issue or service request, pls call local agent. 

八、常见故障

1、无声：a 接收器与设备连接插头是否插到位或插头是否匹配；

          

b 接收器和发射器是否连接上，音量是否有打开。

5、本产品必须放在室内干燥通风处,避免雨淋、进水、敲击。

6、本公司保留对本说明书内的产品描述及说明内容更新和产品
改进的权利,如有更改,恕不另行通知!请以产品实物为准!

5, this is indoor product with avoiding having rainfall, ingress, strike and under 

dry with good ventilation. 

6, the right of product improvement, upgrading for manual contents and description 

was own by our company, we would not inform if products are changed randomly, 

pls note the norm that must to follow up real products. 

(common faults)

2、杂音：a 麦克风使用要远离音响、喇叭及无线设备。

          

b 音量开得过大及距离嘴巴太近。

3、音小：音量关得过小或是距离嘴巴太远。

1, work dead: a, check with having corrected connection between receiver and              

                            equipment or have right matching for plug; 

                        b, check with having good connection with between receiver and

                            transmitter and volume be turned on. 

2, noise: a, check the microphone must to be far away audio box, speaker and 

                    wireless facility. 

                b, check whether the volume be turned loud and too close with mouse 

                    distance. 

3, less voice: the volume be turned off more or be far way with mouse distance. 



产品保修卡

Guarantee card

购买产品时，请认真填写此卡，并予以妥善保存。

Please fill in this card carefully and keep it properly.

用户档案

User file

User name

Communication address

Contact number

Place of purchase

Purchase date

Title and specification

Dealer signature

Gender Age

Zip code

Sales order number

Fuselage number

User signature

合格证

QC
检验员: A-001

扫码关注官方微信，购买放心服务贴心

Scan the code to follow official WeChat, 

Purchase at ease and  we provide caring service
官方网：www.aporo.cn

website： www.aporo.cn

产品标准：GB8898-2011

Product standards: GB8898-2011

深圳市金城伟业电子有眼公司

Shenzhen Jincheng Weiye Electronics Co., Ltd.

地址：深圳市宝安区福永街道福园一路天瑞工业园A8栋8楼东

Address: Building 8 East, Tianrui Industrial Park A8, Fuyuan First Road, Fuyong Street,  Baoan District, Shenzhen

电话：0755-29568556

Telephone: 0755-29568556

邮箱：help@aporo.cnE-mail: Help@aporo.cn

本说明书所示产品图片及文字功能已经详细核对，如出现印刷错漏，本公司不承担因此产生的后果，产品图片及详钿功能参数请以实物为准.

The product picture and text functions shown in this specification have been checked in detail. If there is a printing error, the company will not bear 

the consequences arising therefrom. The product picture and the detailed mother-of-law function parameters should be subject to the material 

object.

AP0R0商标及LOGO均已注册，受知识产权保护，未经本公司允许不得仿冒,违者必究。

AP0R0 trademark and LOGO have been registered, protected by intellectual property rights, no counterfeiting without the Company's permission, 

violators will be prosecuted.

本公司保留对产品更正改进的权利，届时恕不另行通知，在法律允许范围内，最终解释权归深圳市金城伟业电子有限公司所有.

We reserve the right to correct and improve our products without prior notice. To the extent permitted by law, the final interpretation right is vested 

in Shenzhen Jincheng Weiye Electronics Co., Ltd.
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